



盧顥朗

今年 17 歲，剛畢業於聖公會中學(澳門)，曾為校內樂團成員及聖庇護十世音樂學院鋼琴深造二年級學生。鋼琴師隨李慧芬，薩克斯管師隨呂瀚章。

分別於 2017 及 2018 年以最高分考獲 ABRSM 英國皇家音樂學院 5 級及 6 級中音薩克斯管演奏，2022 年以優異成績考獲 ABRSM 英國皇家音樂學院 ARSM 演奏級鋼琴演奏，同年考入英國皇家北方音樂學院(RNCM)及香港演藝學院(HKAPA)，將會於 RNCM 修讀薩克斯管演奏學士學位。

曾於大阪國際音樂比賽鋼琴香港賽區鋼琴組獲銀獎及金獎。2021 年於《第 39 屆澳門青年音樂比賽》20 世紀鋼琴作品（高級組）獲優異獎 及萊特州立大學獎學金。《亞洲青年音樂比賽釜山 2021 香港區初賽》鋼琴 A 組獲第一名及分別於《第五屆亞洲·愛琴海音樂大賽(台灣)決賽》鋼琴自由選曲 E 組及鋼琴專業自由選曲 D 組得金獎第一名。

Lo Hou Long, Aaron

Aaron Lo, 17, recent graduate of Macau Anglican College. He is an active participant of the school's band as well as an advanced level 2 piano student of the S. Pio X Conservatory of Music. He is currently studying piano under Ms. Evonne Lei and classical saxophone under Mr Hugo Loi.

In 2017 and 2018, he obtained the highest scores in the ABRSM grade 5 and 6 alto saxophone exams. In 2022, he received his ARSM piano performance diploma with distinction and received an offer from the Royal Northern College of Music(RNCM) as well as the Hong Kong Academy for Performing Arts(HKAPA). He will be studying for a Bachelor's degree in Saxophone performance in the RNCM.

In 2017 and 2018, he participated in the 《Osaka International Music Competition Hong Kong Division》 and won the silver and gold awards in the piano category. In 2021, he participated in 《The 39th Macao Young Musicians Competition》 and won the Distinction Award in 20th Century Piano Works (Advanced). He was also awarded the Wright State University Scholarship by Macao Young Musicians Competition. In the same year, he won 1st place in the 《Asia Music Competition for Young Artist, Busan 2021 Hong Kong Preliminary Round》 Advanced Group and also 1st place in the 《The 5th Taiwan Aegean Sea Music Competition》 for both Piano Own Choice Program Group E and Piano Professional Group D.